
آرمان ملی: رئیس کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال که با انتقادات زیادی از سوی باشگاه ها 
مواجه شده بود این بار اما با حمله کارشناسان 

داوری مواجه شد! 
   انتقادات

در ماه های اخیر اعتراضات باشگاه ها به وضعیت 
داوری بسیار شده و آخرین آن مربوط به تیم 
استقلال است. آبی های پایتخت با انتشار ویدئویی 
مدعی شدند که در جریان بازی با پارس یک پنالتی 
برای آنها گرفته نشده است. یک روز پس از انتشار 
این ویدئو، کانال رسمی آبی پوشان در تازه ترین 
بیانیه  علیه کمیته داوران، ویدئوی دیگری را 
منتشر کرد و نوشت: روز گذشته فیلم یک پنالتی 
گم شده استقلال مقابل پارس جنوبی در رسانه 
باشگاه استقلال منتشر شد که مشخص بود توپ 
به دست بازیکن پارس جنوبی برخورد کرده اما 
یک پنالتی واضح دیگر هم در این بازی به سود 
استقلال دیده نشد. در دقیقه ۷۴ خطای واضح 
پنالتی بر روی رضاوند در یک متری داور اعلام 
نشد. اگر باعث ناراحتی کمیته داوران نمی شود، 
لطفا نظر کارشناسان اردنی و مالزیایی خود در 
مورد دو پنالتی گم شده استقلال مقابل پارس 
جم را هم جویا شوند! بازهم تاکید می شود که 
کمیته داوران فدراسیون فوتبال پس از مشورت 
با کارشناسان خارجی خود، بگوید چند اشتباه 
و پنالتی سوخته دیگر استقلال باید اعلام شود؟ 
تنها سه هفته تا پایان لیگ و دو بازی تا پایان جام 
حذفی باقی مانده و باشگاه استقلال برای چندمین 
بار از فدراسیون فوتبال و کمیته داوران می خواهد 
چاره ای برای این وضعیت داوری بیاندیشند تا حق 

تیم ها ضایع نشود. 
   نظر کارشناسی فنایی 

محمد فنایی دوشنبه شب در گفت وگویی 
تلویزیونی در خصوص اشتباهات داوری و تاثیر 
VAR اظهار داشت: ما از هر مسئولی که ارتباط 
داریم درخواست ورود کمک داور ویدئویی را 
داریم اما گوش شنوایی وجود ندارد. در فوتبال 
امکانات خیلی ضعیف است. داوران دوست دارند 
که وضعیت اصلاح شود و آبروی خودشان را حفظ 
کنند. این نکته هم گفتنی است که در حال حاضر 

نیمکت ها در حال دریافت کارت های بیشتری 
هستند و این مسأله یک فاجعه است. اصلا احترام 
متقابل بین داور، مربی و بازیکن در ایران وجود 
ندارد و این یک بحث فرهنگی است نباید بازیکنان 
به راحتی به داوران تعرض کنند. وی ادامه داد: ما 
هم ورود کمک داور ویدئویی را دوست داریم، اما 
با وجود زیر ساخت های اسف بار ورود VAR برای 
ما حرام است. باید بحث های فرهنگی را سریع 
حل کنیم و مسئولان باید به این مسأله در وهله 
اول رسیدگی کنند. کارشناس داوری فوتبال 
درمورد تجهیزات داوری عنوان کرد: وقتی در یک 
بازی پنالتی اعلام می شود، کمک داور نمی تواند با 
داور اصلی ارتباط برقرار کند زیرا ابزار اولیه ای مثل 
گوشی های داوری نیز وجود ندارد. وای به روزی 
که داور و کمک داور با هم هماهنک نباشند. فیلم 
این مسائل اگر در خارج از کشور دیده شود، آبروی 
ما می رود. فنایی عنوان کرد: این دوره به دمش 
رسیده و بسیار حساس شده و این شرایط برای 
فدراسیون بسیار مهم است. باید چیدمان این سه 
هفته را طوری انجام دهند که همه آماده باشند، 
همانند همان فرامین ده گانه که صادر شده است. 
قطعا رفیق بازی در چیدمان داوری وجود دارد و اگر 
وجود نداشت چنین وضعیتی نبود که داوران نالایق 
در بازی های حساس قضاوت کنند. کمیته اخلاق 
و انضباطی باید با این مسائل برخورد کند و اما چرا 
ما اینقدر راحت می گذریم؟ مگر مسی یا رونالدو 

می توانند از سیاست های اخلاقی عبور کنند که ما 
این کار را انجام می دهیم؟
   صحبت عسگری

حسین عسگری دوشنبه شب در گفت وگویی 
تلویزیونی در خصوص وضعیت کمیته داوران 
اظهار داشت: این کمیته روح و روان داوران را به هم 
ریخته است. تا شب قبل دربی اسم های زیادی 
برده شد. این بازی برای آن ها خیلی مهم است؛ 
وقتی به داوری اعلام می کنند که داور دربی است 
و این موضوع عملی نشود، روحیه آن شخص کاملا 
نابود می شود. اگر پنالتی استقلال در بازی دربی 
اعلام می شد باز هم کمیته داوران، از این تصمیم 
دفاع می کرد و هیچ چیزی وقیح تر از این موضوع 
وجود ندارد. در کلاس های آموزشی همین صحنه 
را پنالتی اعلام کردند اما در حین بازی پنالتی 
گرفته نشد در حالی که همه داوران این مسأله 
پنالتی می دانستند و کمیته داوران نه. وی ادامه 
داد: کمیته داوران از پاسخ دادن طفره می روند 
و درحال نابود کردن داوری هستند. فقط نظر ۲، 
سه نفری که پنالتی را تایید نکردند را پخش کردند 
تا حرف خودشان را تایید کنند. به کسانی استناد 
می کنند که اصلا جایگاه بالایی در داوری آسیا 
ندارند. کارشناس داوری فوتبال دلیل سطح پایین 
داوران را اینطور توضیح داد: مسئولان کمیته تعداد 
بالای داوران را علت ضعف سطح داوری می دانند. 
درحالی که زد و بند و باج دادن به هیات های فوتبال 

برای رای آوردن در انتخابات ها دلیل اصلی بالا 
بودن تعداد داوران بی کیفیت در لیگ ها است. وی 
افزود: در حال حاضر برای کم کردن تعداد داوران، 
به برخی که سن آنها بالا می رود ایراد می گیرند، 
اما خود آقای افشاریان می خواست در ۴۵ سالگی 
داوری کند ولی در تست ها رد شد و ما از او استفاده 
نکردیم. الان افشاریان به داورهای دیگر مانند آقای 
خورشیدی و سیدعلی می گوید کنار بروند تا بگوید 
که تعداد داوران را کم کرده است. عسگری عنوان 
کرد: خداداد افشاریان ۱۸ سال پیش در کلاس 
ملی من مردود شد؛ چرا؟ چون تخلف و تقلب 
کرد. تهمت زدن راحت است؛ او غیر از این کاری 
نمی تواند کند. حالا شما شدی صادق و من شدم 
ناصادق؟ همچین آدمی که متخلف و متقلب است 

می تواند داور سالم تربیت کند؟
   پاسخ افشاریان 

رئیس کمیته داوران در پاسخ به انتقادات 
کارشناسان داوری علیه این کمیته گفت: اگر 
عسگری در کمیته مسئولیت داشت الان تمام 
حرف هایش برعکس بود. او هیچ صداقتی در 
حرف هایش ندارد. خداداد افشاریان دوشنبه شب 
در گفت وگویی تلویزیونی در خصوص انتقادات 
برخی کارشناسان داوری علیه کمیته داوران 
اظهار داشت: از روزی که کمیته داوران به دست 
من افتاده، هیچ صحنه ای را کارشناسی نکردم. 
واقعا قلبم درد گرفت از تهمت های ناروایی که به 
من زدند. وی ادامه داد: فقط دوست دارم درباره 
صحنه پنالتی استقلال که پنالتی گرفته نشد 
این موضوع را بگویم که اگر داور من این صحنه را 
پنالتی می گرفت، قسم می خورم که الان حسین 
عسگری می گفت که پنالتی نبوده است. همه 
داوران کشور این شخص را می شناسند که رفتار 
ناشایستی دارد. اگر او یک مسئولیتی در کمیته 
داشت، حالا تمام حرف هایش برعکس بود ولی 
الان می خواهد ما را خراب کند. رئیس کمیته 
داوران تصریح کرد: وقتی نصف کارشناسان با نظر 
عسگری مخالف هستند، نباید حتما صحبت او 
درست باشد. به داوران می گویم که هیچ حرفی 
از عسگری را قبول نکنند زیرا هیچ حرفی را با 

صداقت بیان نمی کند. 
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گفت وگو

حمله منتقدان به کمیته داوران 
فدراسیون فوتبال 

سرمربی تیم ملی فوتسال گفت: از این موضوع بسیار خوشحالم 
که باشگاه ها و تیم ملی در مسیر جوانگرایی قرار گرفته اند. وحید 
شمسایی در مورد آخرین وضعیت تیم ملی فوتسال اظهار داشت: 
ماه گذشته بود که در تهران دو بازی با تیم ملی ازبکستان برگزار 
کردیم و توانستیم تعدادی از بازیکنان جوان دعوت شده به تیم ملی 
را ارزیابی کنیم. وی افزود: در حال حاضر تمامی بازیکنان و لژیونرهای 
تیم ملی همه در اختیار باشگاه های خود هستند و در حال حاضر هم 
باشگاه ها در حال یارگیری هستند. نکته  مهمی که وجود دارد و من از 
این موضوع بسیار خوشحالم این است که اکثر تیم های لیگ برتری 
به خصوص تیم های بالای جدول همه به دنبال بازیکنان جوان 
به خصوص بازیکنان دعوت شده به تیم ملی هستند و موضوعی 
که بسیار به آن افتخار می کنم این است که قرارداد این بازیکنان 
میلیاردی شده است. خوشبختانه باشگاه ها و تیم ملی همگی در 
یک مسیر جوان گرایی قرار گرفته اند که این موضوع می تواند در 
آینده برای تیم ملی کمک بزرگی باشد. شمسایی در واکنش به 

صحبت های مطرح شده درباره ساخت برنامه ستاره ساز عنوان کرد: 
من به حواشی زیاد توجهی نمی کنم، اما به جهت اطلاع بگویم برنامه 
ستاره ساز چندین ماه گذشته به اتمام رسیده و در حال حاضر ما 
پخش آن را از تلویزیون شاهد هستیم. اینکه می گویند من به دنبال 
جوان گرایی در ستاره ساز هستم زمان پخش این برنامه قبل از عید 
به اتمام رسیده است. همه ما باید به دنبال انتقاد سازنده باشیم و اگر 
انتقاد سازنده و به نفع تیم ملی کشورم باشد با جان دل می پذیرم. 
وقتی که یک قلم و خودکاری بدون سند و مدرک در مورد من 
می نویسد، اگر با سند و مدرک باشد آن را می پذیرم. تمام تمرکزم 
را برای آماده سازی تیم ملی گذاشته ام. وی افزود: ما در سال ۱۴0۲ 
مقدماتی آسیایی و جهانی را داریم و ۱۴03 باید در جام جهانی 
شرکت کنیم و طبق برنامه ای که فدراسیون برای ما در نظر گرفته ما 
باید چند ماه دیگر در تورنمنت برزیل شرکت کنیم که این تورنمنت 
کمک بسیاری می تواند برای بازیکنان مان به خصوص بازیکنان 
جوان باشد به این دلیل که ما با تیم های رده بالای جهان بازی داریم و 

بازیکنان باید تنه به تنه با این تیم ها بازی کنند و این موضوع می تواند 
کمک بسیاری به تیم ملی کند. سرمربی تیم ملی 

فوتسال ادامه داد: تا جام جهانی ما 
باید تعاملی با فدراسیون فوتبال 
داشته باشیم که از این به بعد 
باید با تیم های بزرگ رنکینگ 
اول تا هفتم دنیا بازی کنیم و 

بازی با تیم های آسیایی دیگر برای 
تیم ملی مفید نیستند و در آخر از 
باشگاه ها تشکر و قدردارنی می کنم 
به این دلیل که بازیکنان خود را در 
اختیار تیم ملی قرار می دهند و این 
باشگاه ها پشتوانه اصلی تیم های 
ملی هستند و اگر آنها نباشند 
تیم ملی هم وجود نخواهد داشت. 

شمسایی: باشگاه ها و تیم ملی در مسیر جوانگرایی قرار دارند 
  کوتاه 

تسنیم: بخش رسانه ای تیم ملی فوتبال بر حفظ احترام 
اعضای کادر فنی تیم ملی فوتبال و همچنین اهالی فوتبال در 
بازی های لیگ برتر تاکید کرد.  بخش رسانه ای تیم ملی فوتبال 
با ابراز تأسف از آنچه در بین دو نیمه بازی تیم های نساجی 
مازندران و پیکان در ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر اتفاق 
افتاد و منجر به تأخیر در ورود مربیان تیم ملی به جایگاه ویژه 
این ورزشگاه شد، بر حفظ احترام مسئولان باشگاه های میزبان 
و میهمان، مربیان و پیشکسوتان فوتبال، به ویژه مربیان ملی 
که برای رصد بازیکنان باشگاهی به استان های مختلف سفر 
می کنند، تاکید و ابراز امیدواری کرد با برنامه ریزی و ساماندهی 
مناسب در بازی های پیش رو، ضمن ایجاد محیطی استاندارد از 

بروز اتفاقات مشابه جلوگیری شود.

بیــن المــلل 
 آقای خاص نه تنها چشمش را روی پیشنهاد مالی هنگفت 
سعودی ها بست، بلکه فرصت بازگشت به لیگ برتر جزیره را هم 
به خاطر رم نادیده گرفت. طبق ادعای نشریه کوریره دلواسپورت 
ایتالیا، ژوزه مورینیو برای نشان دادن وفاداری اش به رم پیشنهاد 
بازگشت به کادر فنی تیم فوتبال چلسی را رد کرده است. طبق 
این گزارش مورینیوی 60 ساله که چندی پیش هم پیشنهاد مالی 
هنگفت یکی از باشگاه های عربستان سعودی را رد کرده بود تا به 
کارش در سطح اول فوتبال اروپا ادامه دهد، با وجود اینکه تنها یک 
سال دیگر با رم قرارداد دارد حاضر نشده به این تیم پشت کند و در 
شرایطی بوده که او در یکی دو فصل اخیر پیشنهادهای فراوانی 
داشته که مهمترین آنها از سوی فدراسیون فوتبال برزیل برای 
هدایت تیم ملی این کشور و پاری سن ژرمن بوده است. مورینیو در 
این دو سال با رم موفق به فتح لیگ کنفرانس اروپا شد که اولین 
افتخار قاره ای باشگاه رم محسوب می شود. با وجود سخت تر شدن 
کار شاگردان آقای خاص در فصل جاری، آنها هنوز هم در سری 
A برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان اروپا شانس دارند، هم به نیمه 
نهایی لیگ اروپا صعود کرده اند. جدید ترین پیشنهاد ارائه شده 
به مربی پرتغالی هم از سوی یکی از مدیران باشگاه چلسی بوده 

که نظر او را در خصوص بازگشت به 
استمفوردبریج برای سومین 
تجربه مربیگری آبی های لندن 
جویا شد و گویا مورینیو صریحاً 
اعلام کرده که علاقه ای به این 

پیشنهاد ندارد و می خواهد 
با دن فردکین مالک باشگاه رم 
برای ماندن در پایتخت ایتالیا 

مذاکره کند.  از سوی دیگر 
خانواده »فریدکین«، 

آمریکایی  مالکان 
ایتالیا  رم  باشگاه 
در  دارند  تصمیم 
این هفته جلسه ای 
از  گروهی  با  را 
ن  ا ر ا یه گذ ما سر
عربستان سعودی، 
این  فروش  برای 
برگزار  باشگاه 

کنند. 

   بطری
جردن پیکفورد، دروازه بان لسترسیتی با کمک 
بطری جادویی خود پنالتی جیمز مدیسون را مهار کرد. 
روی بطری آب جادویی پیکفورد یک برچسب بزرگ 
دیده می شد که نشان می داد هر کدام از بازیکنان 
اورتون اکثر پنالتی های خود را به کدام سمت زده اند.

 علاقه 
یحیی گل محمدی بیش از صد بازی بدون حضور 
تماشاگران تیمش را هدایت کرد. در دیدار مقابل گل گهر 
و پس از اینکه پرسپولیس از حریف پیش افتاد، شعار 
»یحیی ی امپراطور« توسط تماشاگران سرخپوش سر داده 
شد و آنها علاقه خود به سرمربی تیمشان را نشان دادند. 

             دیدار 
رئیس هیات فوتبال استان مازندران در منزل مرحوم 
امیرحسین شیرچی حاضر شد و با خانواده او دیدار کرد. 
امیرحسین شیرچی، بازیکن ۲۳ ساله تیم فوتبال شهدای 
بابلسر هفته گذشته در دقیقه ۱۵ دیدار تیمش برابر نفت و 
گاز گچساران دچار حمله قلبی شد و دار فانی را وداع گفت. 

ت
شــ

س نو
عک

 وضعیت عجیب انتخابات هیات 
بدنسازی استان تهران

از نامزدهای ریاست هیات  تسنیم: یکی 
بدنسازی و پرورش اندام استان تهران نسبت به 
شرایط برگزاری انتخابات این هیات انتقاد کرد. 
مهدی نصیبی یکی از نامزدهای ریاست هیات 
بدنسازی و پرورش اندام استان تهران، در گفت وگو 
با تسنیم، درباره شرایط برگزاری این انتخابات 
اظهار داشت: ثبت نام از نامزدهای ریاست در اواخر 
آذر ۱۴0۱ انجام شد و در نهایت پنج نفر تأیید 
صلاحیت شده اند که قرار است در انتخابات روز 
۲0 اردیبهشت شرکت کنند. من براساس بند ۵ 
ماده ۱۵ آیین نامه نحوه فعالیت هیات های ورزشی 
نسبت به ادامه حضور سرپرست هیات که یکی از 
نامزدها نیز هست، اعتراض کرده ام. وی ادامه داد: 
طبق این بند از آیین نامه، مدت سرپرستی برای 
یک دوره سه ماهه قابل تمدید است که این دوره 
سه ماه برای قناعتی، سرپرست فعلی در روز ۱۷ 
فروردین به پایان رسیده است و او قانونا مسئولیتی 
ندارد. با وجود این موضوع قانونی، شاهد آن هستیم 
که وی هنوز در این مسئولیت حضور دارد و ظاهرا 
انتخابات نیز قرار است زیر نظر خودش برگزار شود. 
من بر همین اساس به علی جوادی مدیرکل ورزش 
و جوانان استان تهران نامه زده  و مراتب اعتراض 
خود را به او اعلام کرده ام. نصیبی همچنین تصریح 
کرد: متأسفانه رئیس فدراسیون در این انتخابات 
روبه روی من ایستاده است و نمی خواهد رئیس 
شوم. در واقع برخی افراد می خواهند که مرا از این 
انتخابات حذف کنند و در این مسیر تلاش زیادی 
هم کرده اند. برای مثال با توجه به اینکه من کارمند 
وزارت ورزش هستم، برخی تلاش کردند تا از 
طریق این نهاد مانع حضورم در انتخابات شوند که 

تلاش شان به جایی نرسیده است. 

خارج ازمستطیل سبز

سالی خوب برای پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل گل گهر سیرجان در مرحله 
یک چهارم نهایی جام حذفی به برتری رسید.  نیمه اول بازی 
کاملا متعلق به پرسپولیس بود و نتیجه هم ۲ بر صفر تمام شد. 
در نیمه دوم شرایط به گونه ِ دیگری رقم خورد و گل گهر بازی 
را خوب شروع کرد. فشار زیادی روی دروازه پرسپولیس آورد 
و موقعیت های خوبی را هم ایجاد کرد. گل گهر با تعویض های 
تهاجمی جریان بازی را به نفع خودش برگرداند تا اینکه روی 
ضربه ایستگاهی به گل دست یافت. همین مسأله باعث شد تا 
پرسپولیس کمی با استرس و محتاط تر به بازی ادامه دهد. نهایتاً 
شاگردان گل محمدی در این بازی توانستند از سد حریف خوب 
و پرمهره ای همچون گل گهر عبور کرده و به مرحله نیمه نهایی 
صعود کنند.  پرسپولیس مقابل هوادار مشکل آنچنانی نخواهد 
داشت و پس از مغلوب کردن این تیم، راحت به فینال صعود 
خواهد کرد. به طور حتم امسال در دیدار فینال جام حذفی 
یک دربی دیگر را شاهد خواهیم بود و امیدوارم این بازی زیبا و 
تماشایی از آب دربیاید. بالطبع با شرایط خوب روحی و روانی 
که پرسپولیس دارد قطعا در جام حذفی هم می تواند عنوان 
قهرمانی را از آن خود کند.  پرسپولیس امسال با توجه به بروز 
مسائل حاشیه ای، دغدغه مالی و مشکلات داوری، در چند 
بازی آرامش و تمرکز خودش را از دست داد. بر همین اساس 
باعث شد تا شوکی در تیم ایجاد شود و امتیازات و صدر جدول 
لیگ برتر را از دست بدهد، اما بعد از گذشت چند هفته با درایت 
یحیی گل محمدی و کادر فنی تیم فوتبال پرسپولیس، بحران 
به وجود آمده برطرف و جمع شد. گل محمدی توانست نفرات 
تیم را از لحاظ روحی و روانی دوباره به نقطه ایده آل برساند و 
بعد از شکست استقلال در دربی، مجدداً صدر جدول را از آن 
خودش کند.  تیم هایی که خطر سقوط را احساس می کنند 
برای بقا در لیگ برتر به بهترین شکل مقابل سایر تیم ها ظاهر 
می شوند و تنور مسابقات داغ تر خواهد شد. بر همین اساس در 
هفته های باقی مانده رقابت مهیج و جذاب تری را شاهد خواهیم 
بود. پرسپولیس بعد از پیروزی در دربی هم اکنون که 3 هفته 
به پایان مسابقات باقی مانده است، روی کاغذ شانس نخست 
برای قهرمانی لیگ برتر است. با این شرایط سرنوشت قهرمانی 
در دستان پرسپولیس است و باید در هر سه بازی برنده شود.  
امسال تیم فوتبال پرسپولیس ۵ دیدار را انجام داده که در ۴ 
مسابقه لیگ برتر برنده شده است. در جام حذفی هم پس از 
شکست دادن گل گهر سیرجان به مرحله نیمه نهایی صعود 
کرده است. در ادامه نیز 3 بازی در لیگ برتر و ۲ دیدار در جام 
حذفی باقی مانده که پرسپولیس می تواند با پیروزی در هر ۵ 

بازی، سال خوب خودش را تکمیل کند.

محمد: پرسپولیس توانایی 
قهرمانی در لیگ و حذفی را دارد 

علیرضا محمد بازیکن سابق پرسپولیس 
و کارشناس فوتبال در خصوص دربی صد و 

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
   درباره کیفیت صدمین دربی پایتخت 

چه نظری دارید؟
 این بار دربی به خاطر اینکه بازیِ یک پای 
قهرمانی در لیگ برتر بود، حساس تر از بازی های 
قبلی پیگیری شد. از قبل هم گفته بودم که هر 
تیمی دربی را ببرد، قهرمان لیگ خواهد شد. 
تمام این مسائل و سنتی بودن دیدار دربی، باعث 
شد تا آنچنان بازی دلچسبی از آب درنیاید. 
هر دو تیم استقلال و پرسپولیس محتاط بازی 
کردند و نمایش تماشاگرپسندی نداشتند. 
پرسپولیس در نیمه دوم با تعویض های خوبی که 
داشت نبض بازی را در دست گرفت و چند دقیقه 
بعد از ورود عیسی  آل کثیر توانست گل برتری را 
بزند. در ادامه هم پرسپولیس با مدیریت عالی 
از تک گل خودش محافظت کرد و 3 امتیاز را 
از آن خود کرد. سپس منتظر برگزاری ملوان 
و سپاهان شد تا اینکه، سپاهان در ورزشگاه 
خانگی خودش امتیاز از دست داد تا صدر جدول 

در اختیار پرسپولیس قرار گیرد. 
تیم  دست  در  قهرمانی  شانس   

صدرنشین است!
هم اکنون پرسپولیس با یک امتیاز بیشتر در 
صدر جدول لیگ برتر قرار دارد و تمام سرنوشت 
قهرمانی در دستان خودش است. پرسپولیس 
اگر بخواهد قهرمان شود باید هر 3 بازی 
باقیمانده را برنده از زمین خارج شود. 3 هفته 
به پایان لیگ برتر باقی مانده است و باید با تمام 
قدرت مقابل تیم های پیکان، گل گهر و نساجی 
بازی کند. یحیی گل محمدی مربی نیست که در 

3 بازی فینال گونه اش امتیازی از دست بدهد. 
   چه دلیلی می تواند پرسپولیس را از 

مسیر قهرمانی دور کند؟
پرسپولیس ۱00 درصد قهرمان لیگ برتر 
خواهد شد، مگر مسائل حاشیه ای و بیرون از 
مستطیل سبز نگذارد تا این تیم قهرمان شود. 
داستان ها و حواشی زیادی در فوتبال ایران وجود 
دارد که یک تیم خوب و منسجم را با مشکل 
مواجه می کند تا به قهرمانی دست پیدا نکند. 
احتمال دارد داور یک سوت بد بزند یا پنالتی 
برای حریفان پرسپولیس در این بازی گرفته 
شود. شک نکنید پرسپولیس باید برای رسیدن 
به قهرمانی با ۱۲ نفر مبارزه کند و بازیکنان فکر 

کنند که داور هم با تیم رقیب است. 
    درباره احتمال قهرمانی پرسپولیس 

در جام حذفی چه نظری دارید؟
 پرسپولیس باید برای قهرمانی در جام حذفی 
هم تلاش کند و دست به سنت شکنی بزند. باید 
با قدرت پیش برود و به طور حتم پرسپولیس 
پتانسیل این را دارد که لیگ برتر و جام حذفی 

قهرمان شود. 
 

بهنام طاهرزاده 
 کارشناس فوتبال   

 سهراب انتظاری مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد 
است که هر سه تیم مدعی لیگ برتر برای قهرمانی شانس دارند و 

قهرمان در هفته پایانی مشخص خواهد شد. 
  صعود در حذفی 

نتظاری در گفت وگو با تسنیم، درباره صعود  سهراب ا
پرسپولیس به مرحله نیمه نهایی جام حذفی با شکست گل گهر 
اظهار داشت: بازی با گل گهر در جام حذفی یکی از سخت ترین 
بازی های سرخپوشان در این فصل بود که خوشبختانه با 
پیروزی به پایان رسید. بازی دو تیم دو نیمه متفاوت داشت. 
پرسپولیس در نیمه اول خیلی خوب بازی کرد و دو گل هم به 
ثمر رساند و در نیمه دوم بازی را مدیریت کرد. گل گهر در نیمه 
دوم به مراتب بازی بهتری نسبت به نیمه اول انجام داد. در واقع 
در نیمه دوم سرخپوشان از تجربه خود استفاده و شاگردان 
گل محمدی با تمام توان تلاش کردند که به جمع چهار تیم 

حذفی صعود کنند. 

  تقابل با هوادار 
وی درباره تقابل پرسپولیس با هوادار در مرحله نیمه نهایی نیز 
تصریح کرد: قطعاً بازی با هوادار سختی های خاص خودش را خواهد 
داشت. به هر حال این تیم هم به سادگی نمی گذارد که پرسپولیس 
به فینال برسد و بدون شک برای برد بازی خواهد کرد. از طرف دیگر 
ساکت الهامی در جام حذفی تجربه بالایی دارد و نتایج فوق العاده ای 
گرفته است. بنابراین حریف سرخپوشان به همراه سرمربی اش سعی 
می کنند که تا با شکست دوباره پرسپولیس علاوه بر صعود به فینال، 
ثابت کنند که پیروزی در بازی قبلی با پرسپولیس اتفاقی نبوده است. 

  نتایج سال جدید
مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس افزود: البته این نکته را 
هم نباید فراموش کنیم که پرسپولیس در سال جدید نتایج خیلی 
خوبی گرفته است و در پنج بازی گذشته خود در لیگ و جام حذفی 
به پیروزی رسیده است. این نتایج باعث شده است که بازیکنان 
انگیزه و روحیه شان بالا برود. پرسپولیس در لیگ مقابل هوادار غفلت 

کرد و تاوان سختی داد و نیمه نهایی جام حذفی فرصتی است تا آن 
بازی را جبران کند. قطعا ساکت الهامی به همراه تیمش دنبال این 
است که بر افتخاراتش در جام حذفی اضافه کند، اما تجربه و انگیزه 
پرسپولیس برای قهرمانی اجازه پیشروی بیشتر به هوادار نمی دهد. 

  سه بازی پیش رو 
انتظاری راجع به شرایط پرسپولیس در سه بازی آینده و شانس 
قهرمانی سرخپوشان نیز خاطرنشان کرد: روی کاغذ که نگاه 
می کنیم، با توجه به امتیازات تیم های مدعی، پرسپولیس شانس 
بیشتری برای قهرمانی دارد، اما سرخپوشان نباید از الان همه چیز 
را تمام شده بدانند، فوتبال است و هزار اتفاق ممکن است در این 
سه هفته بیفتد و پیش بینی قهرمان خیلی سخت است. به اعتقاد 
من قهرمان در روز آخر مشخص می شود و هر سه تیم پرسپولیس، 
سپاهان و استقلال تا آخرین دقیقه هفته سی ام شانس قهرمانی 
دارند. با این وضعیت پرسپولیس باید بازی به بازی پیش برود و با 

انگیزه دنبال پیروزی در هر سه بازی باشد. 

تجربه و انگیزه بالای پرسپولیس اجازه پیشروی بیشتر به هوادار نمی دهد

انتظاری: قهرمان لیگ هفته آخر مشخص می شود


